

Aika: 6.11.2018
kello 18:00

Paikka: Otakaari 4
02150, Espoo
Kiltahuone

Läsnäolijat: Silja Yli-Juuti, puheenjohtaja
Atte Ahti, sihteeri
Mikael Väisänen
Katarina Varteva
Mia Roslund
Sara Kasanen
Tuukka Harvela
Nina Tanskanen
Soile Bäckström

Samuel Viitikko
Iiro Lindgren (s. 7, p. 10.5.2)

1. KOKOUKSEN AVAUS
 - 1.1 Silja Yli-Juuti julisti kokouksen avatuksi ajassa 18:01
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
 - 2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.
3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
 - 3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.
4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
 - 4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.
5. ILMOITUSASIAT
 - 5.1 Kasanen ilmoitti saaneensa työsopimukselle jatkoa.
6. JÄSENASIAT
 - 6.1 Uudet jäsenet.
Päätös: hyväksytään Juho Turtia Rakennusinsinöörikillan jäseneksi.
 - 6.2 Raadin palaute.
Kiltalaisten antaman palautteen pohjalta keskusteltiin fukseille sopivista toimariviroista. Raati kiittää palautteesta ja ottaa sen huomioon tulevassa toiminnassaan.
7. YLEISTÄ
 - 7.1 Kuulumiskierros
 - 7.1.1 Ahti: kuuluu hyvää.
 - 7.1.2 Roslund: kuuluu hyvää.
 - 7.1.3 Kasanen: kuuluu hyvää.
 - 7.1.4 Bäckström: kuuluu hyvää, sipulipiirakkaa huomenna.
 - 7.1.5 Tanskanen: hyvää kuuluu, huomenna Polin appro.
 - 7.1.6 Lindgren: kandyttö tuottaa minulle vaikeuksia.
 - 7.1.7 Varteva: hyvää kuuluu.
 - 7.1.8 Väisänen: hyvää kuuluu.
 - 7.1.9 Viitikko: on kivaa olla taas kokouksessa raadin kanssa!
 - 7.1.10 Harvela: huomisesta tulee mayhem.
 - 7.1.11 Yli-Juuti: hyvää kuuluu.

7.2 Menneet tapahtumat

7.2.1 Raati- ja toimari-info

Tapahtuma meni kaikkien mielestä hyvin, vaikka osallistujamäärät jättivät toivomisen varaa. Keskusteltiin siitä, miten tapahtumaa pitäisi markkinoida paremmin ja pitäisikö tapahtuman fokuksen olla enemmän toimariviroissa. Lisäksi mietittiin, voitaisiinko tapahtumaan liittää jokin saunailta tai muu illanvietto.

7.2.2 IK-MKR -excu

Roslundin mukaan osallistuneiden määrästä huolimatta excursio meni oikein hyvin. Tanskanen kiitti Roslundia excursion järjestämisestä.

7.3 Vuosijuhlaedustukset

Yli-Juuti kertoi ilmoittaneensa Ouluun että kukaan raadista ei pääse paikalle Ympäristörakentajakillan vuosijuhlille. Lisäksi keskusteltiin edustuksesta Vuorimieskillan vuosijuhlille. Yli-Juuti muistutti kulujen tasaamisesta TARAKIn vujujen tiimoilta.

7.4 Kiltahuoneen käyttö

Keskusteltiin kiltahuoneen käytöstä erilaisten tapahtumien järjestämisen suhteen. Sovittiin, että kiltahuoneella voidaan järjestää yksittäisiä tapahtumia talon aukioloaikoina, kunhan kiltahuoneen rajat tiedostetaan.

7.5 Raatikoulutus

Yli-Juuti ilmoitti, että 8.-9. joulukuuta on kaikille paitsi Roslundille sopiva ajankohta raatikoulutukselle. Keskusteltiin tapahtuman rakenteesta sekä aikataulusta. Yli-Juuti pyysi raatilaisia laatimaan omat testamenttinsa valmiiksi marraskuun loppuun mennessä.

7.6 Raadin vaihto

Asiasta keskusteltiin.

8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA

8.1 PIKkujoulut

Tanskanen ilmoitti IE:n tarvitsevan apua PIKkujouluissa. Sovittiin, että Roslund auttaa bussijärjestelyissä. Tanskanen hoitaa jatkopaikan kanssa kommunikoinnin ja Yli-Juuti kiltalaisten viemisen jatkopaikkaan. Kasanen hoitaa tapahtuman rahastamisen. Lisäksi keskusteltiin kulujen jakamisesta.

9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA

9.1 Ei esille tulleita asioita.

10. OPINTOTOIMIKUNTA

10.1 3+ sauna

Bäckström ilmoitti, että olisi mukava saada lisää kuulijoita 3+ saunan yritysvierailijoita varten. Sovittiin, että raati tulee paikalle kunhan pääsee.

10.2 Master's Programme review 2018

Bäckström kertoi ensimmäistä kertaa järjestetystä tilaisuudesta ja siellä käsitellyistä asioista. Isoimpina asioina olivat olleet mm. sukupuolijakaumat maisteripääaineissa, vaihto-opiskelu sekä maisteripääaineiden näkyvyys lukiolaisille.

10.3 YTHS oppilaitosselvityksen kontrollikäynti

Bäckström kertoi 26.11. järjestettävästä YTHS:n opiskelutilojen kiertelystä. Sovittiin, että Kasanen osallistuu.

10.4 Pääaineinfo

Viitikko kertoi AA-kerhojen visioimasta infotapahtumasta, mikä keskittyisi eri vaiheessa kandiopintoja olevien opiskelijoiden informoimiseen eri pääaineista. Luentotyypin tapahtuman tarkoituksena olisi helpottaa opintojen suunnittelua sekä antaa tasapuolisesti tietoa eri pääaineista. Tapahtuma sai laajaa kannatusta raadilta. Lisäksi keskusteltiin pääaineiden vastuuprofessorien kutumisesta puhumaan tilaisuuteen sekä tapahtuman aikatauluttamisesta. Viitikko jatkaa

tapahtuman suunnittelua ja keskustelea aiheesta muiden AA-kerhojen kanssa.

10.5 Alumnivastaavan kuulumiset

10.5.1 Otaniemikierros

Viitikko kertoi hänen Bäckströmin kanssa suunnittelema Otaniemikierroksesta, missä alumneille esiteltäisiin Otaniemeä sekä kaikkea uutta, mitä sinne on rakennettu. Tapahtuma sai raadilta kannatusta ja ajankohdaksi suunniteltiin tammikuuta.

10.5.2 Alumni/kiltalais-pöhinätapahtuma

Viitikko kertoi keskustelleensa muiden alumnivastaavien kanssa alumniasioista ja saaneensa inspiraatiota tapahtumaan, jossa alumnit sekä kiltalaiset pääsisivät tutustumaan toisiinsa ja keskustelemaan. Keskusteltiin tapahtuman järjestämisestä ja siitä, miten se tulisi toteuttaa.

10.5.3 Aalto Alumni Circle Work Shop

Viitikko kertoi saaneensa sähköpostia 10.12. järjestettävästä Aalto Alumni Circle Work Shopista, jonka tarkoituksena on tehostaa eri kiltujen alumnitoimintaa workshop-mielessä. Viitikko lisäsi, että kaikki raatilaiset voivat myös halutessaan osallistua tapahtumaan.

11. FUKSITOIMIKUNTA

11.1 Ei esille tulleita asioita.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA

12.1 Ei esille tulleita asioita.

13. RUUTISET-TOIMIKUNTA

13.1 Ei esille tulleita asioita.

14. EXCURSIOTOIMIKUNTA

14.1 Ei esille tulleita asioita.

15. RAHA-ASIAT

15.1 Laskujen ja korvausositteiden hyväksyminen

Päätös: hyväksytään liitteenä olevat korvausositteet ja laskut.

15.2 Korvausositteiden tekeminen ja laskutustietojen antamien ajoissa

Väisänen muistutti edelleen raatilaisia omien toimikuntiansa raha-asoiden hoitamisesta seuraavaan kokoukseen mennessä.

16. TIEDOTUS

16.1 Ei esille tulleita asioita.

17. AYY JA ITY

17.1 Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK JA AA-KERHOT

18.1 Ei esille tulleita asioita.

19. RIL JA TEK

19.1 Ei esille tulleita asioita.

20. M.E.T.A

20.1 Vaalikokous

Käytiin kertaalleen läpi vaalikokouksen vastualueet.

20.2 Kasanen pyysi raadilta lupaa Ruutisten toimittajien kokouksen järjestämiseen kiltahuoneella. Raati oli suostuvainen.

20.3 Tanskanen ilmoitti, että budjettityökalussa on epätarkkuuksia.

20.4 Harvela kysyi, mitä raati haluaa antaa lahjaksi MAIKille heidän vuosijuhlillaan. Ideoitiin

hyvää lahjaa.

21. SEURAAVA KOKOUS

21.1 Sovittiin seuraavan kokouksen ajankohdaksi alustavasti vakiokokousajasta poiketen 14.11. klo 14.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

22.1 Yli-Juuti päätti kokouksen ajassa 19:29.

VAKUUDEKSI

Silja Yli-Juuti
Puheenjohtaja

Atte Ahti
Kirjuri-tiedottaja